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El Ripollès ha quedat englobat dins l'àrea sanitària gironina, que es mantindrà a la fase 0 | El Ripollès
Digital

El Ripollès ha reaccionat a la decisió del govern de no permetre que la comarca passi a la
fase 1 el proper dilluns perquè està englobada dins la regió sanitària de Girona. L'opinió
generalitzada és que amb la poca quantitat de casos que hi ha actualment es podria
passar a la fase 1 i començar a reactivar més sectors econòmics.

Des del Consell Comarcal del Ripollès s’han posat en contacte amb el gerent de la regió
sanitària per traslladar-li el seu desacord amb la decisió. Consideren que és una gerra
d’aigua freda per la reactivació econòmica que ja s’estava preparant. «Tenim uns
percentatges i uns índexs molt baixos d'afectació de casos positius per habitants, i
creiem que això ens permetria sumant-se a l'àrea de l'Alt Pirineu» opina el
president del Consell Comarcal, Joaquim Colomer. «La fase 1 ens permetria una
reactivació de l'economia», conclou.
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Consellera @albaverges vostè creu que al #Ripollès ens mereixem estar en fase zero quan
tenim la xifra de 47 casos cada 10.000 habitants? Jo crec que no i que això perjudica
greument l'economia de la comarca! #Comerç #Industria #Restauració #Hosteleria
#Serveis i etc etc pic.twitter.com/rRZ4GkteyB

— Joaquim Colomer ️ (@Joaquim_Colomer) May 6, 2020

Discomformitat sobretot als municipis més petits, com Molló, on ni hi ha hagut cap cas.
«Pel fet d'estar ubicats a la regió de Girona, on hi ha hagut bastants casos al
Gironès o la Garrotxa, se'ns perjudica. Hi ha comarques de l'àrea de l'Alt Pirineu
com el Pallars Jussà que pràcticament dupliquen el nombre de casos per 10.000
habitants del Ripollès», explica Josep Coma, alcalde de Molló. «Jo crec que el
desconfinament s'hauria de fer per comarques a les zones interiors o rurals, o per
àrees metropolitanes».

Segons Coma, s’haurien de tenir en compte els patrons de mobilitat de cada zona a més
dels criteris sanitaris. Des de Gombrèn, l’alcalde Cèsar Ollé opina d’una forma semblant:
«Representa una forma poc real de tractar com està evolucionant la pandèmia,
que evidentment ens perjudica».

El Pallars Jussà estarà a la fase 1 amb 80 casos per 10.000 habitants, i el Ripollès a la 0
amb 47 casos per 10.000 habitants segons @salutcat. Desconfinar per regions sanitàries és
molt poc encertat (igual que per províncies). Desconfineu per comarques o regions
metropolitanes! pic.twitter.com/lbbBMmhWXa

— Pep Coma  (@pepcoma) May 6, 2020

Des de la capital del Ripollès, Jordi Munell explica que aquesta decisió els perjudica molt
a nivell socioeconòmic: «Som una comarca més propera a la realitat de l'Alt Pirineu
que no pas a la de Girona capital o la Selva o Costa Brava. Creiem que és una
mesura de massa prudència».

Des de la conselleria de Salut, però, es demana la col·laboració dels ajuntaments.  «Hem
de comptar amb els diferents sectors de la societat, amb els ajuntaments i totes
les entitats locals i supramunicipals», deia ahir Alba Vergés.
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